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Változás kell
a közös jövõnkért!

Kedves Szarvasiak!  Tisztelt Választók!
A Köztársasági Elnök Úr október 1.-re kitûzte az önkormányza-

ti választásokat.
Választanunk kell tehát. A

Magyar Szocialista Párt szarva-
si szervezete kéri a város válasz-
tópolgárait, támogassák polgár-
mester jelöltünket.

KOZÁK IMRÉNÉ (Kovács
Mária) vagyok, aki már 12 éve
képviselem Önöket a helyi ön-
kormányzatban. Mindig fontos
volt számomra, hogy a város fej-
lõdéséért, szépítéséért és Önö-
kért, szarvasi lakosokért dolgoz-
zam.

Célom most is az, hogy
a város jobban járjon.!!!

Az MSZP a város mind a tíz egyéni választókerületében jelöltet
állított, akik szakmai felkészültségükkel, legjobb tudásukkal vál-
lalják választóik, a város szolgálatát. Szeretném szíves figyelmük-
be ajánlani az

3. sz . választókerület képviselõjelöltjét:
Földesi Zoltán, országgyûlési képviselõ

Tisztelettel ajánlom figyelmükbe képviselõ Urat, aki kapcsolat-
rendszerével eddig megszerzett ismereteivel segíteni kívánja a
körzet lakosságát.

4. sz . választókerület képviselõjelöltjét:

Kovács Mátyás,  üzemmérnök, vállalkozó
SZDSZ-Nyugdíjas,  MSZP közös jelölt

Kérem, támogassák céljait.

CSINÁLJUK EGYÜTT! CSINÁLJUK JOBBAN!

SZDSZ-Nyugdíjasok
választási szövetség

Beszélgetés Lázár Lajossal a Szarvasi Nyugdíjas Érdekvédelmi
Szervezet vezetõjével és Kovács Mátyással arról hogyan is jött
létre ez a szövetség.

Arnóczi Rozália: Lajos bácsi! Hogyan jutott eszükbe ezt a válasz-
tási szövetséget létrehozni?

Lázár Lajos: Már két éve kapacitálja a szarvasi nyugdíjas szerve-
zeteket a megyei vezetésünk, hogy vegyünk részt az önkormányzati
választásokon. Szerintük megfelelõ érdekképviselettel, érdekérvénye-
sítõ képességgel csak akkor rendelkezhetünk, ha bekerülünk a testü-
letekbe. Az önálló részvételre még felkészületlenek vagyunk, tehát
célszerûnek látszott egy szövetséges keresése.

AR: Miért esett a választásuk pont az SZDSZ-re?
LL: Ennek több oka is van. Mindenek elõtt le kell szögezni nem

ideológiai jellegû a választásunk. Kovács Mátyás úr, kezdetektõl biz-
tatott bennünket arra, hogy fogjuk össze a három nyugdíjas szerveze-
tet, és induljunk a választásokon. Ez nem valósult meg. Õ nyitottnak
mutatkozott az együttmûködésre, a tíz körzetbõl négyet tudott ne-
künk felajánlani. Ebbõl háromban tudtunk a lehetõséggel élni.

Az 5. számú egyéni választókerületben Bakulya Mihály tagunk,
6. számú egyéni választókerületben Kalmár Magdolna tagunk, akit
még az MSZP is jelölt, 8. számú egyéni választókerületben pedig
Szloszjár Mihályt delegáltuk a közös csapatba.

Ezek persze csak a technikai okok, amelyek még nem lennének
elegendõek egy ilyen jellegû együttmûködésre. A valódi ok talán a
képviselõ úr négy éves önkormányzati munkájában keresendõ. Emlé-
kezzünk csak vissza, hogy ennek a városnak a szakellátását a megyé-
hez akarták adni, a fekvõbeteg ellátását meg akarták szüntetni, mely
megakadályozására 1800 aláírást gyûjtöttünk. Ezen ügyek szószólója
Mátyás volt. A bennünket nyugdíjasokat különösen sújtó adóemelés
elleni küzdelmet is végigvitte. Mindemellett a testületi üléseket nem
használta állandó pártpolitikai kampányterepnek. Egyszóval számunk-
ra bátran vállalható emberrõl van szó.

AR: Kovács Mátyás képviselõ urat kérdezem, hogy mi az elõzmé-
nye ennek a szövetségnek?

Kovács Mátyás: Az elõzmények egy része már elhangzott. Igen,
valóban nem tartom helyesnek a pártpolitizálást az önkormányzat-
ban. A harminc-negyven perces politikai töltetû öntömjénezések a
testületi ülések keretében pedig kifejezetten idegesítõk számomra. Nem
tartom helyénvalónak (mondom ezt úgy, hogy magam is az egyik párt
helyi vezetõje vagyok). Úgy vélem, hogy nincs kisgazda vagy SZDSZ-
es járda, hanem csak olyan járda létezik, amelyet minden szarvasi
lakos egyformán használ. Ezen kívül úgy látom, hogy a civileknek
nagyobb szerephez kell jutnia az önkormányzatokban. Csakhogy Õk
is legalább olyan megosztottak, mint általában a társadalom. Egy kis
segítség nem árt ennek a folyamatnak az elindításához. Talán ez a
szövetség az elsõ komoly lépés e felé.

AR: Kik a szövetség jelöltjei?
KM: A nyugdíjasok által delegált jelöltekrõl Lajos bácsi beszélt az

imént. Az SZDSZ által a közös csapatba delegált tagok:
1. számú egyéni választókerületben Pljesovszki Tibor (agrármér-

nök), 3. számú egyéni választókerületben Litauszky Zoltán (a Men-
tõszolgálat vezetõje), 4 számú egyén választókerületben jómagam,
7.számú egyéni választókerületben Takács Tamás (az ELTE polito-
lógus hallgatója) 9. számú egyéni választókerületben Kovács Pál (az
Építési Hatóság dolgozója), számára is teljesen elfogadható és vállal-
ható ez a szövetség. Úgy vélem Szarvas lakosságának közel egyhar-
madát kitevõ nyugdíjasok érdekeinek képviseletét vállalni, számunk-
ra a megtiszteltetés. Itt kell elmondanom, hogy további szövetséget is
kötöttünk. Már tradíciónak is tekinthetõ, hogy a két külsõ kerületben
és két belsõ kerületben jelölünk közösen az MSZP-vel. Az idén to-
vábbi körzetben, a 6-osban Kalmár Magdolnát (Baba nénit) korábbi
iskolaigazgatónkat is közösen jelöltünk. Úgy vélem ez a gesztus a
nyugdíjasok felé magáért beszél. Az MSZP-vel az alábbi körzetben
jelöltünk közösen képviselõ jelölteket:

2. számú egyéni körzetben Dr. Bagi Lászlót.
4. számú egyéni körzetben Kovács Mátyást, az én személyemet,
6. számú egyéni körzetben Kalmár Magdolnát
9. számú egyéni körzetben Kovács Pált
10. számú egyéni körzetben Rejtõ Józsefet.

Kérem a kedves szarvasiakat,
újítsuk meg a Képviselõ-testületet!


